
 
 

  
 

   
 
  
  
 

 
 

 
 

 

DOKONČILI JSME KŘIŽOVATKU 
 Vážení občané, zatímco se postupně rozvolňují vládní opatření proti šíření 

koronaviru v naší zemi, podařilo se nám stavebně dokončit rekonstrukci křižovatky před 
budovou OÚ Milčice a také byly v jejím okolí zbudovány nové chodníky pro větší 
bezpečí občanů. Doplněna zde bude také okrasná zeleň. V současné době čekáme 
na vydání rozhodnutí o změně přednosti v jízdě signalizované novým dopravním 
značením. Dbejte v tomto úseku tedy prosím zvýšené opatrnosti!  28. června 2020 se  
můžeme těšit (pokud to okolnosti dovolí) na Olympijský den dětí, kam bych Vás 
jménem všech milčických spolků a organizací rád pozval. 

Všem přeji pevné zdraví! 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  
 
 

ČERVEN 2020   

VÝSADBA MLADÝCH STROMŮ 
S radostí předáváme dobrou zprávu, že po katastru Milčic vysadili obecní 

zaměstnanci asi 50 ks mladých listnatých stromů, které jsme obdrželi darem od Ing. 
Miloše Krále. Tímto mu za ně velmi děkujeme! Zejména mladé lípy najdeme v parcích 
a další druhy také u milčického rybníka, kde porostou jako mladá generace zeleně.  
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AKTUALIZOVANÝ HARMONOGRAM UDÁLOSTÍ 
 

Vážení občané, vzhledem k aktuálnímu dění jsme museli upravit termíny 
plánovaných akcí. Známe už také datum, kdy se uskuteční dětské rybářské závody, 
pokud to situace dovolí, a samozřejmě další akce. V následujích číslech Milčického 
Zpravodaje věnujte prosím pozornost rubrice Pozvánky. 

 Dětský den    28.6.2020  
 Memoriál Karla Čápa  15.8. 2020  
 Vítání občánků    4.9.2020 od 16:00 
 Dětské rybářské závody   5.9.2020 od 7:00 
 Otevření milčické Expozice 28.9.2020 
 

MŠ MILČICE JE OPĚT  
V PROVOZU 

Informujeme občany, že Mateřská škola 
Milčice od 18. 5. 2020 opět funguje, ovšem za 
přísnějších hygienických opatření a zejména 
pro děti pracujících rodičů. Umístění dětí do MŠ 
je zcela dobrovolné a probíhalo na základě 
dohody rodičů a vedení MŠ. Dle pokynů MŠMT 
uvnitř budovy ani na zahradě žáčci nosit roušky 
nemusí, nesmí však vykazovast žádné známky 
infekce dýchacích cest. Věříme, že provoz 
bude i nadále probíhat bez větších problémů.  

 
  

 
 

TECHNICKÁ CHYBA V ROZESÍLÁNÍ VYÚČTOVÁNÍ VODNÉHO 
A STOČNÉHO 

Vážení občané, OÚ Milčice rozesílal během května do vašich e-mailů vyúčtování 
vodného a stočného. Díky technické chybě programu na odesílání elektronické pošty 
byl soubor PDF v mnoha případech zakódován a nejde příjemci v pořádku otevřít. Pokud 
se to stalo právě Vám, neváhejte se obrátit na paní Dytrychovou na tel. +420 325 594 
218. Děkujeme za pochopení a spolupráci! 

 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

Směrnice č. 01/2020 o zabezpečení zákona o finanční kontrole č. 320/2001 Sb. 
Byl projednán návrh vnitřní směrnice o zabezpečení finanční kontroly pro potřeby kontroly v MŠ. 

Nebylo připomínek a směrnice byla schválena 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 

Usnesením byla Směrnice 01/2020 schválena. 
 

Protokol z finanční kontroly MŠ    
Byl předložen protokol o vykonané finanční kontrole v MŠ s výsledkem bez závad 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 

Usnesením byl protokol schválen 
 

Hospodářský výsledek MŠ Milčice za rok 2019 
Byl předložen výsledek hospodaření MŠ za rok 2019, nebylo připomínek 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 
Usnesením byl hospodářský výsledek schválen. 

 

Žádost o schválení převodu do rezervního fondu 
Vedení MŠ požádalo o schválení kladného hospodář. výsledku do rezerv. fondu ve výši 1.606,77 Kč. 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 
Usnesením byl převod do rezervního fondu schválen. 

 

Závěrečný účet DSO Pečky za rok 2019 
Byl předložen závěrečný účet DSO za rok 2019 k seznámení 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 
Usnesením byl závěrečný účet vzat na vědomí. 

 

Informace o stavbě Rekonstrukce chodníku 
Byla podána informace o výstavbě, v současné době je akce dokončena až na vodorovné a 

svislé silniční značení. Byla proplacena první faktura z vlastních zdrojů, zároveň je před podpisem 
smlouva o úvěru s KB. Rozhodnutí o poskytnutí dotace je rovněž schváleno k čerpání v roce 2020 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 
Usnesením byla informace vzata na vědomí. 

 

Vodovod Tatce 
Byl předložen návrh na připojení obce Tatce na vodovod Pečky, napojení bude řešeno z prostoru 

průmyslové zóny podél cyklostezky. 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 

Usnesením byla informace vzata na vědomí. 
 

Dodatek č. 1 ke smlouvě o pronájmu nebytových prostor 01/2020 
Byl předložen dodatek č.1 ke smlouvě o pronájmu řešící neplacení nájmu na období březen 

– květen z důvodu uzavření provozovny s ohledem na COVID 19. 
Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 

Usnesením byl dodatek schválen. 
 

Ukončení mandátu Ing. Weissové 
Ing. Weissová předala žádost o ukončení mandátu z důvodu změny trvalého bydliště 

Pro: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 
Usnesením bylo ukončení mandátu vzato na vědomí. 
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ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA 18.5.2020 
Přítomni: p. Douděra, p. Dytrych, p. Bašus, p. Král, p. Čechrák, pí. Weissová, p. Černý 



 
 

  
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 

Velice nás mrzí, že obce o tomto záměru vlády ani nebyly informovány – vše proběhlo ve stínu 
zrychleného „koronavirového“ režimu bez možnosti se proti tomu bránit. V následujících letech 
budeme tedy pravděpodobně nuceni upustit od svých investičních záměrů. Věříme, že je třeba 
pomoci těm, kteří nemohli provozovat svoji živnost, a tuto formu podporujeme, nicméně věříme, že by 
pomoc měla jít spíše ze státního rozpočtu než na úkor obcí. Stát vyhlásil nouzový stav a obce nemohou 
náklady na kompenzaci těchto opatření nést, aniž by je to nepoznamenalo. Bohužel vláda a paní 
ministryně Schillerová tento názor nezastává. V tuto chvíli se za obce postavilo Sdružení místních 
samospráv ČR (SMS ČR), Spolek pro obnovu venkova, hejtmané a také Senát. Kompenzační bonus je 
již lidem hrazen (nutno poznamenat, že také tuto pomoc stále provází značné množství nejasností), a 
proto samospráva, a tedy i naše obec, ve skutečnosti už o finance přišla. Už nebudeme moci pracovat 
na jejím rozvoji jako dosud, protože na to nebudou peníze. Situaci popisuje také následující článek ze 
Zpravodaje Sdružení místních samospráv České republiky (viz níže) nebo článek serveru iDnes.cz na 
tomto odkazu: https://www.idnes.cz/zpravy/domaci/koronavirus-dotace-obce-bonusy-statni-rozpocet-
schillerova-munich-polcak-lukl.A200525_142506_domaci_brzy? 
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JAK VLÁDA V KRIZI „PODPOŘILA“ OBCE? 
Vážení občané, s ohledem na rozhodnutí vlády o finanční spoluúčasti všech obcí na tzv. 

Pětadvacítce – kompenzačním bonusu pro živnostníky a malé firmy, kteří o bonus požádali, a 
na předpokládaný 20% pokles obecních příjmů s tím spojený (tj. u nás zhruba 1,1 milionu korun 
ročně) vás musíme informovat o pozastavení našich plánovaných investic, které 
pravděpodobně nebude možné realizovat – nebudou na ně peníze.  
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

STRANA 5 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

STRANA 6 
 



 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

STRANA 6 
 



 
 

 
 
 
 
 
  

STRANA 8 
 


